
Socialudvalget

Til: Social-, børne- og integrationsministeren

Dato: 5. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 68
Kan ministeren forklare, hvorfor der er så mange, der tilsyneladende har brug
for julehjælp, taget i betragtning at de socialistiske partier før folketingsvalget i
2011 argumenterede for, at VOK-flertallet (og de såkaldte fattigdomsydelser)
var forklaringen på det stigende behov? Og kan ministeren redegøre for, hvor-
for regeringen ikke har formået at vende udviklingen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin
Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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